《单词百科:industrialization是什么意思?industrialization怎么发音?industrialization的解释和用法》

英语单词industrialization是什么意思?industrialization怎么读?industrialization怎么发音?美加网为您整理了industrialization的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



industrialization怎么读

industrialization的读音:[n d str la 'ze n]

industrialization的意思

1、n.工业化;

industrialization的近义词

1、automation n.自动化;

- 2、development n.发展;成长;研制;开发;发展阶段;新进展;新建住宅区;
- 3、economic development 经济发展;
- 4、economic growth 经济增长;
- 5、industrialisation n. 工业化;

industrialization的双语例句

1. Therefore, we reinforced the support to the patent industrialization.

加大对专利产业化专项资助的力度.

2. Stock raising industrialization is the important step that achieves stock raising modernization.

畜牧业产业化是实现畜牧业现代化的重要步骤.

3. It is natural to view industrialization as a force contributing to overall economic improvements.

把工业化看作是有助于全面改善经济的一种力量,这是很自然的.

4. Industrialization inevitably led to the expansion of the urban working class.

工业化不可避免地导致了城市工人阶级人数的增多.

5. Ironically, much of the labor-facilitating industrialization came from the rural areas themselves.

出人意外的是,这些节省劳力的工业化,多数是从农区本身开始的.

6. Agrotechnical promotion is supporting the process of agricultural industrialization again.

农业技术推广又支撑着农业产业化的进程.

7. The geographic distribution of lung cancer was dissimilar to that of industrialization.

肺癌的地理分布同工业化的分布不尽相同.

8. We can't hold out against industrialization any longer.

我们不能再拒绝工业化了.

9. This balance is being upset by industrialization and the reckless exploitation of the environment.

这种平衡状态正在被工业化和不顾一切开发环境所破坏.

10, Significant progress was made in R & D activities and in their industrialization.

科技研究开发及产业化取得较大进展.

11. How shall we proceed with our industrialization?

我们的工业化怎样搞 呢?

12. The "big push " for rapid industrialization was the code word for development and growth.

13、The case usually made for industrialization can be readily set out.

通常为工业化所提出的理士中一

14. Executive agriculture industrialization, establish and breeding dominant industry project is decisive link.

实施农业产业化,确立和培育主导产业项目是要害性环节.

15. Accordingly, the core of agricultural industrialization is to build interest community.

因此, 农业产业化的核心是建立利益共同体.

以上是美加网为您整理的industrialization怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮 助。查看更多关于industrialization的用法、industrialization的释义、industrialization 的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/industrialization